
 
ACTA DE LA REUNIÓ DE LA COMISSIÓ D’AVALUACIÓ ACADÈMICA DE 
L’EUOOT. 
 
 
Dia: 10 de febrer de 2010 
Hora:  11-14 hores 
Lloc:  Sala de reunions1 TR8 
 
Ordre del dia: 
 
1.- Aprovació de l’acta de la sessió anterior.  
2.- Informe de direcció  
3.- Resultats AVACU 
4.- Pla  d'extinció de  la Diplomatura  semipresencial. 
5.- Aprovació del Model pel seguiment i coordinació de competències.  
6.- Pla pilot del model anterior en el QP curs 09-10 
7.- Temes sobrevinguts 
8.- Precs i preguntes. 
 
ASSISTENTS: 
 
Jose Luís Alvarez   Sotsdirector Cap d’Estudis 
Joan Antó   Representant del Departament d’Òptica i Optometria 
Jesus Armengol  Sotsdirector de Política Acadèmica 
Núria Lupón   Representant del Departament d’Òptica i Optometria 
Marta Fransoy  Representant de la Junta d’Escola 
Pere Garriga   Representant Departament  d’Enginyeria Quimica 
Ester Guaus   Directora 
Teresa Navarro  Representant del Departament de Matemàtica Aplicada III 
Mireia Pacheco  Representant del Departament d’Òptica i Optometria 
Roger Rodrigo  Representant dels estudiants 
Núria Tomàs   Representant de la Junta d’Escola 
Joan Torrent   Secretari Acadèmic 
Núria Vila   Representant del Departament d’Òptica i Optometria 
 
 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ: 
 
1. S’aprova l’acta de la sessió ordinària del dia 14-12-09. 
 
2. La Directora informa: a) que en el QP comença l’extinció del 2nQ de la 
Diplomatura (P i SP), b) que s’ha canviat la nomenclatura de semipresencial SP 
a S en el Grau, c) que s’està experimentant la tutorització de la Diplomatura SP 
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i Grau S per l’equip directiu, d) que el dimecres dia 17 de febrer es celebraran 
les Jornades de Contactologia, i que se’n farà difusió. 
 
3. El Sotsdirector Acadèmic presenta els resultats de l’AVACU (Annex 1). La 
Núria Lupón demana quants alumnes han acabat els estudis. La Directora li 
respon que son uns 81 (entre QT i QP del curs 2009). La Teresa Navarro 
pregunta que passa amb els 28 alumnes de fase selectiva que no han passat. 
El Sotsdirector Acadèmic contesta que a alguns ja se’ls ha recomanat de 
passar al Grau i a d’altres se’ls està tutoritzant en funció de les assignatures 
que tenen suspeses. 
 
4. El Sotsdirector Acadèmic exposa el pla d’extinció de la Diplomatura P i SP 
(Annex 2) i comenta que hi havia un error en el pla d’extinció SP anterior, el 
qual ja s’ha corregit. Comenta que es preveuen alguns problemes relacionats 
amb l’extinció, però que s’aniran resolent a mesura que es plantegin. Es 
demana l’aprovació de la modificació introduïda, i aquesta s’aprova. 
  
5. El Sotsdirector Acadèmic fa una introducció del Model de seguiment i 
coordinació de competències, explica que hi ha hagut algun canvi respecte al 
que es va presentar a l’Escola al desembre, després de les Jornades, i recorda 
les línies bàsiques del document (Annex 3) tot apuntant les novetats i formulant 
les preguntes: que passa si un alumne no fa el portafoli o no passa alguna de 
les competències transversals? Com es controla que l’alumnat desenvolupa les 
competències adequadament?  Explica que es pot fer en l’avaluació curricular i 
que això consti en l’expedient en l’informe de l’AVACU, en lloc de que cada 
assignatura posi una nota de competències transversals. Per tant l’alumne 
podria passar l’assignatura però no superar l’avaluació curricular, amb la qual 
cosa no podria tenir el títol. De la mateixa forma, per a aquells que han superat 
les competències i l’AVACU, en el suplement al títol també es pot fer constar 
les qualitats de l’alumne en les competències transversals. Es remarca que 
serà fonamental anar desenvolupant un llibre d’estil per tal d’unificar criteris. 
També es comenta que el portafoli podria ser digital. 
Revisant el text s’acorda treure en les tasques del tutor la direcció de TFG de 
l’estudiant. Com s’han detectat alguns desajustos entre el document que s’està 
presentat a la CAA i el que es va enviar en la convocatòria, s’acorda enviar el 
primer a la CAA de nou, i que en el termini d’una setmana el membres de la 
CAA emetin el seu vist-i-plau.  
 
6. El Sotsdirector Acadèmic exposa en que consistirà el pla pilot del Model de 
seguiment i coordinació de competències, el qual es vol desenvolupar en el QP 
d’aquest curs 09-10 en el Grau presencial. Es discuteix com s’escolliran els 
alumnes del pla pilot i es pensa que és millor escollir-los aleatòriament. També 
s’apunta que caldrà fer reunions explicatives amb els professors i tutors, així 
com amb els alumnes.    
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7. No hi ha temes sobrevinguts.  
 
8. La Núria Vila pregunta si les optatives SP s’imparteixen en els dos 
quadrimestres. El Sotsdirector Acadèmic respon que d’optatives SP n’hi ha 
poques, ja que hi ha pocs alumnes, i que s’han anat oferint gradualment. 
També comenta que en el curs passat es feien coincidir temporalment amb la 
presencial i que no comptaven en l’encàrrec, però que a partir d’ara, un cop 
acabat el desplegament de la SP, si que comptaran en l’encàrrec. La Núria Vila 
pregunta si hi ha compensació de punts de dedicació en les assignatures que 
repeteixen examen, i se li contesta que es va aprovar que serien 1,5 punts per 
assignatura i any. 
 
S’aixeca la sessió a les 13h 15m. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Joan Torrent Vist-i-plau: Ester Guaus 
Secretari Academic                Degana 
       
      
Terrassa, 10 de febrer de 2010 
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